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ERSÄTTARYTTRANDE 
Barn- och Utbildningsnämndens sammanträde 2008-04-23 
§ 24 Ansökan om utökning av förskolan vid Tyresö Montessoriskola 
 
I ärendet föreslår att Montessoriskolan AB ska få utöka sin förskoleverksamhet med 24 barn i 
åldrarna 3-5 år från och med augusti 2008. Skälet är att förskolan har en kö på barn, vars 
föräldrar önskar att de ska ta del av montessoripedagogiken. 
 
Vänsterpartiet är definitivt för valfrihet när det gäller olika typer av pedagogik. Vi beklagar att 
den borgerliga majoriteten inte uppmuntrat de kommunala förskolorna att införa olika typer 
av pedagogik Nu finns denna enbart vid Montessoriskolan. Med stor tvekan och med en 
försäkran om att detta inte ska innebära att en avdelning vid den kommunala förskolan 
kommer att läggas ned, så framförde jag -  att om vi haft rösträtt så hade vi yrkat bifall till 
förslaget. Huvudskälet är att de barn som står i kön kommer från alla delar av Tyresö och inte 
i första hand från centrumområdet. 
Vi kommer noga att bevaka att följden av detta beslut inte blir att någon kommunal förskola 
eller avdelning läggs ned. Det eventuella överskott som finns i centrumområdet måste 
användas för att täcka behoven av förskoleplats för de boende i Strand, där det fortfarande är 
platsbrist. Om det kvarstår ett överskott ska platserna istället för nedskärningar användas till 
att utöka antalet pedagoger per barn. 
 
Om vi hade haft rösträtt hade vi bestämt yrkat på avslag på det startbidrag, som ska utgå till 
Montessoriförskolan, när de utökar sina platser.  Det är helt orimligt att privata förskolor ska 
få startbidrag, när vi vet att dessa i de allra flesta fall går med vinst. Våra skattebetalares 
pengar ska inte användas för att täcka privata företags investeringar. 
 
För Vänsterpartiet 
Inger Gemicioglu/ersättare i Barn- och utbildningsnämnden 


